
Sprawozdanie z prac Komisji Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego  

i Bezpieczeństwa za okres 1.01.2022r. - 31.12.2022r. 

 

W roku 2022 Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

pracowała w następującym składzie: 

– Agnieszka Gorzyńska, 

– Elżbieta Jarecka – przewodnicząca Komisji, 

– Łukasz Kasprowicz, 

– Michał Kleiber, 

– Marcin Ługawiak – z-ca przewodniczącej, 

– Ziemowit Maląg, 

– Maciej Patela, 

– Andrzej Raźny, 

– Ryszard Rybicki, 

– Jolanta Szymczak, 

– Waldemar Waligórski, 

– Waldemar Wiązek. 

Komisja odbyła 14 posiedzeń w tym 5 w trybie zdalnym i 9 w trybie stacjonarnym. Dwa 

posiedzenia były wspólne z Komisją Budżetu i Finansów, Komisją Inwestycji i Mienia 

Komunalnego oraz Komisją Oświaty, Sprawa Społecznych i Promocji. 

Komisja na swych posiedzeniach omówiła 28 przedłożonych przez Burmistrza projektów 

uchwał z czego 22 projekty uchwał uzyskały opinię pozytywną oraz przegłosowała 107 

wniosków. Średnia frekwencja na posiedzeniach Komisji wyniosła 82,9%. 

 

Tematami posiedzeń Komisji były między innymi: 

• procedowanie i opiniowanie przedkładanych uchwał, 

• jubileusz Straży Miejskiej w Mosinie, 

• planowanie i zarządzanie terenami zieleni w gminie, 

• susza hydrologiczna i retencja wodna, 

• działania proekologiczne w gminie Mosina, 

• zaawansowanie prac nad planami zagospodarowania przestrzennego oraz studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, 

• analiza realizacji budżetu w działach będących przedmiotem zainteresowania komisji, 

• Raport o stanie gminy za rok 2021, 

• funkcjonowanie programów dotacyjnych wymiany źródeł ogrzewania  



i termomodernizacji, 

• bezpieczeństwo w szkołach, 

• współpraca z Wielkopolskim Parkiem Narodowym i Rogalińskim Parkiem 

Krajobrazowym, 

• gospodarowanie odpadami w gminie Mosina, funkcjonowanie PSZOK, 

• zmiany klimatu, 

• bezpieczeństwo na drogach w gminie Mosina, 

• budżet roku 2023, 

• problemy zgłoszone przez mieszkańców. 

Na posiedzenia komisji każdorazowo zapraszano Burmistrza oraz jeśli wymagał tego 

omawiany temat, osoby kompetentne z instytucji zewnętrznych. 

W celu omówienia tematów: susza hydrologiczna i retencja wodna zaproszono 

przedstawicieli Aquanet S.A. i Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Niestety pomimo przyjęcia zaproszenia, w posiedzeniu komisji przedstawiciele tychże 

instytucji nie uczestniczyli nie podając powodów. 

W posiedzeniu komisji, której tematem była współpraca z WPN i RPK udział wzięli 

przedstawiciele Wielkopolskiego Parku Narodowego oraz Zespołu Parków Krajobrazowych 

Województwa Wielkopolskiego. 

Natomiast temat zmian klimatu przedstawił profesor Uniwersytetu Przyrodniczego w 

Poznaniu. 

Posiedzenia komisji były nagrywane i protokołowane. 

              Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska, 
               Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

 
              Elżbieta Jarecka 

Mosina, 17.01.2023r. 


